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Gdańsk, 08.11.2018 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXXII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXXII Sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18.35 w czwartek 

08.11.2018 r. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXXII sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (15/0/0). 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (15/0/0): 

4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Ewa Świątek 

5. Przybył Radny Radosław Pasich o godz. 18.40. 

6. Przyjęcie porządku obrad. 

6.1. Radny Przemysław Malak zgłosił propozycję, aby przesunąć pkt. 9 i 10 przed pkt. 7 

ze względu na obecność mieszkańców zainteresowanych tym tematem. 

6.2. W związku ze złożeniem rezygnacji z funkcji Członka Zarządu Dzielnicy przez 

Radnego Waldemara Niedziałka w dniu 08.11.2018 r. (złożył pismo przed 

rozpoczęciem obrad), Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad nowego punktu 12 o treści „Dyskusja i podjęcie uchwały 

nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Radnego Waldemara Niedziałka z funkcji Członka Zarządu Dzielnicy 

Piecki-Migowo”. 

6.3. Radny Przemysław Malak zaproponował, aby głosować przyjęcie porządku obrad 

z wnioskowanymi przez niego zmianami w jednym głosowaniu. Nie było głosu 

sprzeciwu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

6.4. Przyjęto porządek obrad ze zmianami wskazanymi w pkt. 6.1 i 6.2 (15/0/1). 

7. Zatwierdzono protokół z obrad XXXI sesji (12/0/4). 

8. Przybył Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski o godz. 18.50. 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przeniesienia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej prywatnego Inwestora z działki nr 91/1 

obręb 052 przy ul. Powstania Listopadowego 2a zamiennie na inną działkę należącą 

do zasobów LWSM „Morena”. 

9.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła projekt 

uchwały oraz zapoznała z protestami mieszkańców, które wpłynęły do niej imiennie 

jako Przewodniczącej Rady Dzielnicy (załącznik do protokołu). 

9.2. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że pomysł zamiany działek został 

zaproponowany przez Poseł Małgorzatę Chmiel na spotkaniu Inwestora 

i zainteresowanych osób. 

9.3. Mieszkańcy przedstawili historię sporu dot. działki przy ul. Powstania 

Listopadowego 2a i propozycje, które padły na spotkaniu z Inwestorem. Podkreślili, 

że na ten temat i tak musiałoby się wypowiedzieć Walne Zgromadzenia LWSM 
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„Morena”. Podkreślili, że są przeciwni zabudowywaniu kolejnych terenów 

zielonych dzielnicy. 

9.4. Radna Dorota Grudzień powiedziała, że na ogłoszeniach wywieszanych w blokach 

LWSM „Morena” znajduje się informacja, że jest to pomysł 4 mieszkańców. 

9.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że był przeciwny 

podejmowaniu tego tematu na sesji, ponieważ Rada Dzielnicy wypowiadała się 

w tej kilka miesięcy temu, a nic nie zmieniło się w sytuacji prawnej omawianej 

działki. 

9.6. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że członkowie spółdzielni zatrudniają 

Zarząd LWSM „Morena”, który powinien bronić interesu mieszkańców. 

9.7. Radny Bogusław Heger powiedział, że Rada Dzielnicy nie ma prawa decydowania 

o prywatnym majątku spółdzielni. Zaproponował zmianę w §1 projektu uchwały, 

aby nie wskazywać konkretnych działek, tylko napisać o zamianie na „bliżej 

nieokreśloną działkę”. Radni nie przyjęli tej zmiany. 

9.8. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że jedyne, co Rada Dzielnicy może zrobić, 

to poprzeć protest mieszkańców. Podkreśliła, że nie rozumie, czemu w blokach 

pojawiły się ogłoszenia o propozycji zamiany działek w kilku wersjach (w różnych 

miejscach były podawane inne numery działek). Zaproponowała zmianę 

w §1 projektu uchwały: zastąpienie słów „w sprawie przeniesienia” na „przeciwko 

przeniesieniu”. 

9.9. Radny Bogusław Heger zaproponował pozostawienie §1 projektu uchwały 

ze słowami „w sprawie przeniesienia”. Zdecydowano pozostawić treść bez zmian 

zaproponowanych w pkt. 9.7. 

9.10. Radny Waldemar Niedziałek zaproponował dodanie w tytule uchwały słów 

„w sprawie propozycji przeniesienia”. Zmianę uwzględniono. 

9.11. Radny Waldemar Niedziałek zaproponował również dodanie w §2 projektu uchwały 

na początku słowa „jednocześnie”. Zmianę uwzględniono. 

9.12. Radny Mateusz Zakrzewski zaproponował dodanie w §1 projektu uchwały słów 

„w sprawie propozycji przeniesienia” (analogicznie do zmienionego tytułu 

uchwały). Zmianę uwzględniono. 

9.13. Podjęto uchwałę nr XXXII/56/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

propozycji przeniesienia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej prywatnego 

Inwestora z działki nr 91/1 obręb 052 przy ul. Powstania Listopadowego 2a 

zamiennie na inną działkę należącą do zasobów LWSM „Morena” (14/0/2). 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

planowanej rozbudowy niepublicznego przedszkola przylegającego do budynku 

mieszkalnego przy ul. Warneńska 7 w Gdańsku. 

10.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła projekt 

uchwały oraz zapoznała z protestami mieszkańców, które otrzymała na ten temat, 

a także z zawiadomieniem Wydziału Urbanistyki i Architektury Urzędu Miejskiego 

w Gdańsku w sprawie ustalenia warunków rozbudowy przedszkola (załącznik 

do protokołu). 

10.2. Podjęto uchwałę nr XXXII/57/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

planowanej rozbudowy niepublicznego przedszkola przylegającego do budynku 

mieszkalnego przy ul. Warneńska 7 w Gdańsku (14/1/1). 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/50/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 
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26.02.2018 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018. 

11.1. Radny Przemysław Malak przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że pierwszy 

teren, gdzie Rada Dzielnicy planowała siłownię na wolnym powietrzu 

przy ul. Belgradzkiej został odrzucony, bo nie był to teren miejski. Przez wiele 

miesięcy Zarząd Dzielnicy próbował zrealizować inwestycję przy Przychodni 

Morena, ale okazało się, że jest to teren ewakuacyjny. Zarząd Dzielnicy chciał 

wykorzystać przeznaczone środki budżetowe w innym miejscu, ale urzędnicy 

miejscy nie odpowiedzieli, na jakiej działce byłoby to możliwe. Z tego względu 

Zarząd Dzielnicy zawnioskował o przeznaczenie tych środków na kontynuację 

inwestycji przy ul. Wyrobka/Czecha. 

11.2. Podjęto uchwałę nr XXXII/58/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr XXVIII/50/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 26.02.2018 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018 (15/0/1). 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w sprawie wniosku o przystosowanie układu pieszo-drogowego okolic Publicznego 

Pozytywnego Przedszkola nr 5 przy ul. Leona Kruczkowskiego 2 w Gdańsku. 

12.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił projekt uchwały. 

12.2. Głos w dyskusji zabrał Radny Florian Wojciechowski. 

12.3. Podjęto uchwałę nr XXXII/59/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o przystosowanie układu pieszo-drogowego okolic Publicznego 

Pozytywnego Przedszkola nr 5 przy ul. Leona Kruczkowskiego 2 w Gdańsku 

(14/0/1). W głosowaniu nie wziął udziału Radny Kazimierz Mechowski. 

13. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 19.45. 

14. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak pogratulowała Radnemu 

Przemysławowi Malakowi uzyskania mandatu Radnego Miasta Gdańska. Złożyła 

podziękowania za 8-letnią pracę w Radzie Dzielnicy. Pogratulowała również ponownego 

uzyskania mandatu Radnego Miasta Gdańska obecnemu na sesji Piotrowi Gierszewskiemu. 

14.1. Radny Przemysław Malak podziękował za gratulacje i powiedział, że będzie dalej 

starał się aktywnie uczestniczyć i pomagać w pracy Rady Dzielnicy. 

14.2. Radny Piotr Gierszewski również podziękował za gratulacje. 

15. Radny Dariusz Wilczyński opuścił obrady o godz. 19.50. 

16. Radna Halina Gostomska zaprosiła radnych na uroczystą Mszę św. w intencji Przyjaciół 

i Ofiarodawców wspierających pracę Zespołu Charytatywnego Parafii pw. Bożego Ciała, 

a następnie na koncert chóru Cantores Minores Gedanensis i poczęstunek. 

17. Radna Hanna Łobodzińska opuściła obrady o godz. 20.00. 

18. Radna Dorota Grudzień opuściła obrady o godz. 20.06. 

19. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego Przemysława Malaka z funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

19.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił projekt uchwały. 

19.2. Podjęto uchwałę nr XXXII/60/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia rezygnacji Radnego Przemysława Malaka z funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo (12/0/0). 
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20. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego Waldemara Niedziałka z funkcji Członka Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

20.1. Radny Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. 

20.2. Podjęto uchwałę nr XXXII/61/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

przyjęcia rezygnacji Radnego Waldemara Niedziałka z funkcji Członka Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo (11/0/1). 

21. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

21.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił wniosek o mianowanie 

Radnego Mateusz Zakrzewskiego, dotychczasowego Członka Zarządu Dzielnicy, na 

funkcję Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy. 

21.2. Kandydatura Radnego Mateusz Zakrzewskiego na funkcję Zastępcy 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy została zaakceptowana w głosowaniu tajnym 

(12/0/0). 

21.3. Podjęto uchwałę nr XXXII/62/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo (12/0/0). 

22. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

zmieniającej Uchwałę Nr I/5/2015 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 09.04.2015 r. 

w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

22.1. Radny Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. W imieniu Zarządu 

Dzielnicy złożył autopoprawkę do projektu uchwały: 

 w §1 pkt. 1 wyraz „trzyosobowy” zmieniony na wyraz „dwuosobowy”, 

 w §1 pkt. 2 zmianę treści „wykreśla się pkt. 4” na „wykreśla się pkt. 3 i 4”. 

22.2. Podjęto uchwałę nr XXXII/63/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr I/5/2015 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 09.04.2015 r. 

w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo (12/0/0). 

23. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXXII/…/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Pana Przemysława Malaka jako Radnego 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

23.1. Radny Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. 

23.2. Radny Miasta Gdańska Piotr Gierszewski powiedział, że nieprzyjęcie tej uchwały 

przez Radę Dzielnicy może skutkować brakiem możliwości złożenia ślubowania na 

Radnego Miasta Gdańska przez Przemysława Malaka. 

23.3. Podjęto uchwałę nr XXXII/64/2018 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Pana Przemysława Malaka jako Radnego 

Dzielnicy Piecki-Migowo (12/0/0). 

24. Radny Kazimierz Mechowski poprosił Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

o zaproponowanie terminu kontroli dokumentów finansowych przez Komisję Rewizyjną. 

25. Przemysław Malak powiedział, że liczy na wysoką frekwencję w kolejnych wyborach 

do Rady Dzielnicy. 

26. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że odbył się 

koncert finansowany ze środków Rady Dzielnicy z okazji świętowania 100-lecia 

odzyskania niepodległości. W koncercie uczestniczyło bardzo wielu mieszkańców. 
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26.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft podziękował Przewodniczącej Rady 

Dzielnicy Alicji Chorzelskiej-Pytlak za duże zaangażowanie w przygotowanie 

tej imprezy. 

27. Przemysław Malak powiedział o koncercie szant, który był finansowany ze środków Rady 

Dzielnicy i również cieszył się dużym zainteresowaniem mieszkańców. 

28. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zakończyła obrady 

o godz. 20.35. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


